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Výpis z usnesení z 21. zasedání Zastupitelstva obce  Stračov – č.j. 21/2012/ST-1  

konaného dne 7.12. 2012 od 19:00 v hasičské klubovně  OÚ Stračov. 
 

Přítomni: Ing. Luděk Homoláč, Jaroslav Mádle, Ing. Martin Klika, Kamila Bednářová, Mgr. 
Petra Luštická a Marie Kráčmarová, – viz. prezence příloha č. 1 (Jiří Souček – omluven, 
nemoc) 

Zastupitelstvo obce po projednání 
Schvaluje: 

 
1) P. Luštickou jako zapisovatele, jako ověřovatelé zápisu Jaroslava Mádle a Marii 

Kráčmarovou. 
 Pro:  6              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO  

 
2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 30.11.2012.  

Pro:  6              Proti: -  Zdrželi se: -  BEZ PŘIPOMÍNEK 
 

3) Předseda finančního výboru M.Klika seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením 
č.6 v částce 330, 59 tis. Kč.  
Pro:  6              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 

4) Zastupitelstvo obce Stračov rozhodlo v souladu s ustanovením § 44 zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších 
předpisů (dále jen: stavební zákon), o pořízení Územního plánu Stračov. Zároveň 
určilo pana Ing. Luďka Homoláče, pro spolupráci s odborem hlavního architekta 
Magistrátu města Hradec Králové při pořizování Územního plánu Stračov. 
V souladu s ustanovením § 6 odst. 1 písm. c) stavebního zákona žádáme úřad 
územního plánování - Magistrát města Hradec Králové, odbor hlavního architekta - 
o pořízení Územního plánu Stračov.  
Pro:  6              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 
  

Bere na v ědomí: 
 

1) Předseda finanční komise Martin Klika seznámil spoluobčany o výši rozpočtu obce 
pro rok 2013, také o možnostech nahlédnutí do rozpočtu na internetových 
stránkách, veřejných vývěskách a na OU Stračov. 

2) Starosta obce Luděk Homoláč informoval spoluobčany o probíhajících dotačních 
projektech. 

Akce Zasíťování stav. parcel sm ěr Bříšťany: 
Starosta obce popsal postup od příprav jmenované dotace od roku 2009, 
komplikace s některými subjekty, průběh získání dotace od Královéhradeckého 
kraje z Programu obnovy venkova – 760.000 Kč, postup k projektu a výběrovému 
řízení, dohlídce a stavebnímu dozoru. Dále Luděk Homoláč seznámil přítomné 
s výsledkem výběrového řízení a vítězem výběrového řízení firmou AZ stavební. 
Závěrem seznámil spoluobčany s rozhodnutím ZO Stračov s odkoupení pozemků 
194/10 a 194/13 v k. ú. Stračov (schváleno na 20 zasedání zastupitelstva obce 
Stračov)  
 

Akce: Regenerace zelen ě v obci Stra čov a Klenice : 
Starosta obce Stračov seznámil přítomné s průběhem dané akce, včetně získané 
dotace z Operačního programu životního prostředí – 113.000 Kč z národních fondů 
a 1.582.009 Kč z fondu EU-ERDF. Zadávací dokumentace byla schválena Státním 
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fondem životního prostředí, v současné době probíhá výběrové řízení pod vedením 
Ing. Petra Vláška. 
 

Akce: Oprava varhan v kostele  Svatého Jakuba ve Stra čově 
Starosta informoval přítomné o získané dotace ve výši 100 tis. Kč 
z Královéhradeckého kraje z programu „12KPG04 – Obnova historických varhan“. 
Opravu varhan realizuje Peter Nožina v celkové částce 200 tis. Kč – viz. smlouva o 
dílo uzavřená dne 16.10.2012.  

 
 
 
Akce: Víceúčelové h řiště Stračov. 

Starosta informoval přítomné o získané dotace ve výši 498.000 Kč z Programu 
rozvoje venkova ČR  ze Státního zemědělského intervenčního fondu. Celkové 
předpokládané náklady jsou odhadnuty na 1.542.600 Kč. Realizace proběhne  
v lokalitě na hřišti v roce 2013.   

Akce: Územní plán obce Stra čov   
Starosta informoval přítomné o získané dotace  ve výši 52.000 Kč z dotace 
Královehradeckého kraje z programu „12RRD03 – Pořízení a digitalizace územního 
plánu obcí do 1000 obyvatel“. Územní plán Stračov bude zpracovávat Ing. Eduard 
Žaluda, předpokládaná výše celkových nákladů 168 tis. Kč, rovněž je již podepsána 
smlouva o dílo dne 10.10. 2012. Datum dokončení se předpokládá do konce roku 
2013. 
Zároveň starosta obce Strčov seznámil o probíhající změně č. 1 současného 
územního plánu obce Stračov, kde změny se mění plochy smíšené obytné na 
obytnou, týkající se jmenované lokality nejen ve Stračově, ale i v Klenici.  

 
Akce: Česko-polské p řátelství – Euroregion Glacensis 

Starosta Stračova informoval přítomné o spolupráci s Hradeckým venkovem, o.p.s. 
o podpořeném projektu Partnerství pro venkov č. projektu CZ.3.22/3.3.02/12.03017. 
Dotace byla získána z Euroregionu Glacensis , fondu mikroprojektu pro obec 
Stračov cca 8090 EUR. Realizace projektu pod názvem „Historie a tradice regionů“ 
se předpokládá 25.5.2013 
 

Akce: Komunitní plánování zelen ě v obcích II.  
Starosta obce Stračova informoval přítomné o získané dotaci z grantu 
Královéhradeckého kraje „12ZPD06 – Praktická péče o přírodní prostředí, zdroje a 
produkty“. Dotace činí 31.000 Kč, které zajistí Aktivity pro život, o.s. Akce proběhla 
v obci Klenice, kde proběhlo komunitní plánování s dětmi na místním prostranství – 
zakončené výsadbou zeleně a odpočinkového koutku pro turisty. Zároveň byla 
vysazena dne 28.10.2012 na zahradě v MŠ Stračov pamětní Lípa pří příležitosti 
oslavy vzniku Československa.  

 
Akce: Umělá obnova lesního porostu v obci Klenice 

Starosta obce Stračov informoval přítomné o získané dotace z Královéhradeckého 
kraje – „zajištění lesního porostu a umělá obnova sadbou – první „.  Byla přiznána 
dotace 67.500,-Kč + 20.160,-Kč. 
 
Zastupitelé berou na v ědomí: 
 
PRO: 6                       Proti: -                        Zdrželi se:-      
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Dále zastupitelé berou na v ědomí:  
 

3) Starosta obce poděkoval paní E. Kabelové aj. Špráchalové za práci pro obecní úřad 
Stračov. Rovněž poděkoval za práci paní J. Tomkové – účetní obce Stračov  

4) Starosta obce upozornil přítomné na problém vhazování jiného odpadu do 
kontejnerů na tříděný odpad, než na co jsou určeny. Spoluobčané byli znovu 
poučeni o rozlišování kontejnerů na třídění odpadu. 

5) Zastupitelé informovali přítomné o dalších kulturních akcích v nejbližší době. Na 
otázku spoluobčanů o koordinaci termínů jednotlivých akcí bylo navrhnuto setkání 
zástupců spolků v brzkém termínu a společné plánování spolků. 

6) Starosta obce dále informoval o plánovaném záměru vybudovat zázemí pro 
společná setkání v obci Klenice. 

7) Spoluobčané byli seznámeni s možností zaznamenávání jednotlivých kulturně-
společenských akcí kameramanem panem Zdeňkem Zajfrtem. 

8) K tématu špatně fungujícího místního rozhlasu informoval starosta obce, že bude 
zjednána náprava v příštím roce. 

 
 
Jednání bylo ukončeno v 22:00. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Luděk Homoláč                        Jiří Souček                        Mgr. Petra Luštická 
         starosta                              1. Místostarosta                   2. Místostarosta 
 
 
 
 
 
Zapisovatel 


